
 

 

 

 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
25. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 29. 3. 2018, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, ga. Melita Kmet Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič (prišel ob 17.05), 
g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Peter Štukelj in ga. Darja Zamida 
Pečavar. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• dr. Iva Konda – višja svetovalka za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Silvija Perušič – višja svetovalka za pravne in premoženjske zadeve, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – predsednik Nadzornega odbora, 

• g. Albin Kregar – direktor JP CeROD d.o.o. (k točki 3), 

• ga. Irena Plut – direktorica KC Semič (k točkama 6 in 7), 

• g. Samo Kavčič – direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o (k točkama 8 in 9), 

• ga. Verica Marušič – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je uvodoma ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih  
13 članov občinskega sveta. Pri dnevnem redu je predlagala, da se 3. točka obravnava, ko se 
seje udeleži direktor JP CeROD d.o.o., g. Albin Kregar, ki je trenutno na seji Občinskega sveta 
Občine Črnomelj. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-2/2018-5: 
Sprejme se dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 24. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Semič – DRUGA OBRAVNAVA.  
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5. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj – DRUGA OBRAVNAVA. 

6. Obravnava poročila o delu Javnega zavoda Kulturni center Semič v letu 2017.  
7. Obravnava programa dela Javnega zavoda Kulturni center Semič za leto 2018.  
8. Obravnava Informacije o poslovnem poročilu JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 

2017.  
9. Informacija o gospodarsko finančnem načrtu JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 

2018. 
10. Obravnava in sprejem Sprememb in dopolnitev Pravilnika o dodeljevanju sredstev iz 

občinskega proračuna za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič. 
11. Obravnava in sprejem Zaključnega računa proračuna Občine Semič za leto 2017.  
12. Obravnava in sprejem Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega proračuna 

Občine Semič za leto 2018. 
13. Obravnava in sprejem letnega programa športa v Občini Semič za leto 2018.  
14. Obravnava in sprejem Letnega programa kulture v Občini Semič za leto 2018.  
15. Poročilo o dodeljenih pomočeh za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini 

Semič za leto 2017.  
16. Poročilo o dodeljenih sredstvih za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini 

Semič za leto 2017. 
17. Poročilo o razdelitvi sredstev za kulturne, športne, humanitarne in programe v turizmu 

ter programe drugih društev za leto 2017. 
18. Volitve in imenovanja. 
19. Pobude in vprašanja članov sveta. 
20. Razno. 
3. točka dnevnega reda se obravnava, ko se seje udeleži direktor JP CeROD d.o.o., g. Albin 
Kregar. 
 

Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-2/2018-5  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-2/2018-6:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-2/2018-6 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-2/2018-7: 
Sprejme se zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
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Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-2/2018-7 je sprejet. 
 
Ob 17.05 se je seje udeležil svetnik Vili Malnarič. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O RAVNANJU S KOMUNALNIMI ODPADKI V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila gradivo. V predpisanem roku ni bilo vloženih amandmajev. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor na predlog ni imel pripomb 
in predlaga sprejem odloka. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2014-23: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo. 
Odlok se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-03/2014-23 je sprejet. 
  

Ad. 5) OBRAVNAVA PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA D.O.O. ČRNOMELJ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil gradivo. V predpisanem roku ni bilo vloženih amandmajev. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor na predlog ni imel pripomb 
in predlaga sprejem odloka. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2011-16: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi JP Komunala Črnomelj d.o.o. v predlagani vsebini za drugo obravnavo. Odlok 
se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 014-03/2011-16 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA POROČILA O DELU JAVNEGA ZAVODA KULTURNI CENTER SEMIČ V 
LETU 2017 
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Ga. Irena Plut, direktorica KC Semič, je predstavila gradivo. KC je v letu 2017 ustvaril dobrih 
214 tisoč EUR prihodkov in leto 2017 zaključil z dobrimi 10 tisoč EUR presežka prihodki nad 
odhodki. Zabeleženih je bilo 21.000 obiskovalcev na 302 dogodkih, v katere je bil KC vključen 
neposredno ali posredno. KC je izvedel tudi prvo lastno produkcijsko delo – mladinski 
muzikal. Direktorica je predstavila tudi dejavnosti Zavoda na področju turizma, športa in 
mladine. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so imeli na delo KC same 
pohvale. 
 
G. Rudi Kofalt je pohvalil delo KC in predlagal dogovor na nivoju Bele krajine, da v bodoče ne 
bi prihajalo do prekrivanja oz. podvajanja prireditev.  
 
G. Peter Štukelj je vprašal, kako je urejeno parkiranje ob večjih dogodkih.  
 
Ga. Irena Plut je pojasnila, da se bo, glede na število prireditev v lanskem letu, težko 
dogovoriti, da ne bo prihajalo do prekrivanja prireditev. Glede parkiranja je pojasnila, da je 
bilo pri zadnji prireditvi prepovedano parkiranje na zelenici pri KC-ju, saj je bila le-ta zaradi 
snega močno razmočena.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da projekt ureditve okolice KC-ja zajema tudi 
ureditev dodatnih parkirnih mest na zelenici. Realizacija projekta je odvisna od finančnih 
sredstev in v proračunu za letos še ni predvidena. 
 
G. Vili Malnarič je predlagal, da se parkirišča uredijo že prej in se pristopi k fazni izvedbi 
projekta. 
 
G. Franc Stariha je predlagal, da je glavno parkirišče za KC pri gasilskem domu, ob KC-ju pa se 
uredi krožni promet.  
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 014-01/2017-11: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil z letnim poročilom Javnega 
zavoda Kulturni center Semič za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 014-01/2017-11 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA PROGRAMA DELA JAVNEGA ZAVODA KULTURNI CENTER SEMIČ ZA 
LETO 2018 

 
Ga. Irena Plut, direktorica KC Semič, je predstavila program dela. Program je za 11 % nižji, in 
sicer na račun investicij, za 9 % pa bo nižje tudi financiranje iz občinskega proračuna. Pred 
dnevi so prejeli rezultate razpisa Urada za mladino, in sicer je bila prijava KC-ja uspešna na 
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razpisu. V dveh letih bodo prejeli 13.000 EUR sredstev za delo in projekte na področju 
mladine. Znesek ni bil planiran v planu za leto 2018.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora na program za leto 2018 
niso imeli pripomb.  
 
Predlog sklepa št. 014-01/2018-4: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s poslovno – finančnim načrtom 
Javnega zavoda Kulturni center Semič za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 014-01/2018-4 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila aktivnosti občine na projektu Misterion, odkupu 
zemljišč v PSC Vrtača in aktivnosti za gradnjo 3. razvojne osi. Glede CeROD-a je pojasnila, da 
je bil 21. 3. 2018 sklican sestanek 10-ih občin družbenic JP CeROD d.o.o., ki bi šle samostojno 
v izgradnjo lastnega MBO-ja. Cena za obdelavo in odlaganje odpadkov, preračunana na 1 
tono prejetih mešanih komunalnih odpadkov, se je iz 183,56 EUR (leta 2016) znižala na 
126,08 EUR (leta 2018), vendar je to cena, ki je garantirana samo še za to leto. Drugo leto je 
cena lahko drugačna, kar bo odvisno od trga. Cilj občin družbenic je ugodna cena odlaganja 
in obdelave odpadkov. Na sestanku je bilo dogovorjeno, da občine, ki bodo zadevo 
obravnavale na sejah občinskih svetov (Bela krajina in Občina Šmarješke Toplice), to storijo 
čim prej. Občinski svet bo odločal o dveh zadevah, in sicer, o vključitvi Občine Semič pri 
kratkoročnem in dolgoročnem sodelovanju na področju ravnanja z odpadki med RCERO 
Ljubljana in RCERO Dolenjska ter o vključitvi Občine Semič pri izgradnji MBO na Leskovcu.  
 
G. Albin Kregar, direktor JP CeROD d.o.o., je predstavil aktivnosti. Podjetje še vedno opravlja 
obdelavo in odlaganje odpadkov za 10 občin družbenic. Analize, ki so bile opravljene na 
podlagi ponudb in so jih delali v podjetju ter skupaj s komunalnimi podjetji, izhajajo iz 
količine 15.000 ton mešanih komunalnih in kosovnih odpadkov. Predlog sodelovanja med 
Snago d.o.o. in novoustanovljenim podjetjem  za področje obdelave odpadkov ter 10. 
občinami družbenicami kaže, da gre za finančno najučinkovitejšo rešitev do občanov. Zaradi 
problema notranjega razmejevanja družbeniških pravic in obveznosti med 15-imi občinami 
družbenicami podjetja CeROD in v izogib nadaljnjim medsebojnim problemom v zvezi z 
gradnjo/upravljanjem novozgrajenega objekta MBO je najprimernejša oblika sodelovanja 
družbenic ustanovitev novega skupnega podjetja. Investicija CeROD 1 je bila zastavljena v 
višini 27 mio EUR. Skozi leta se bile predlagane različne variante z nižjo investicijsko 
vrednostjo, sedaj predlagana rešitev, skupaj s podjetjem Snaga d.o.o., pa znaša 4,6 mio EUR.  
Na odboru je bilo postavljeno vprašanje glede višine amortizacije. Amortizacija, ki je 
vključena v ceno 120,00 EUR na vhodno tono, znaša 10,15 EUR.  
V letu 2017 je bil v obračunski ceni odložene 1 tone zajet tudi strošek najemnine občinam,  ki 
je znašal 37,77 EUR, za leto 2018 je znesek 24,55 EUR.  
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RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so izrazili 
zaskrbljenost, da se ta odločitev sprejema prehitro. Imeli so tudi pomisleke na ceno 120,00 
EUR, ki ni zavezana cena, je le ciljna. V zaključku razprave so člani ocenili, da je predlagano 
sodelovanje dobro za obe strani. Ni pa na odboru bilo govora glede ključa, ki je za 
belokranjske občine, v primerjavi s CeROD-om 1, višji.   
 
Tudi g. Peter Štukelj je opozoril na ključ. Po predlaganem ključu belokranjske občine nase 
prevzemajo 30 % investicije, kar pomeni, da prevzamejo celoten delež posavskih občin, 
Občine Šentjernej in 1 % dolenjskih občin. Pri glasovanju pa belokranjske občine ne bodo 
mogle nikoli preglasovati dolenjskih občin. Glede na svetovni trend Zero waste, se postavlja 
vprašanja smiselnosti investicije. Pojasnil je še, da ga moti, da v gradivu zopet ni pripravljene 
analize različnih variant.  
V razpravi je izpostavil tudi: 
- Podjetje Kostak ponuja ceno 120,00 EUR za obdelavo in odlaganje odpadkov na 1 

vhodno tono za dobo 5. let. Takšne cene CeROD ne ponuja.  
- Belokranjske občine imajo v Nadzornem svetu podjetja CeROD predstavnico, ki ni 

povedala svojega mnenja glede predlaganih rešitev.  
- V gradivu so navedeni nepopolni podatki. Zapisano je, da je bila v letu 2016 cena za 1 

vhodno tono odpadkov 183,56 EUR, ni pa navedeno, da je bila do 1. 3.2016 cena 91,00 
EUR, do 1.10.2016 pa 173,00 EUR. 

- Iz poročila RCERO Ljubljana je razvidno, da so imeli v letu 2016 2,4 mio EUR izgube in je 
zmotno razmišljati, da bo cena 120 EUR zdržala. Edina garancija je, da podjetje CeROD  
na predlagano ceno izda garancijo za dobo 5. let.   

Predlagal je, da se opravi poimensko glasovanje in se predlaganih sklepov ne sprejme, oz. se 
sprejem preloži na naslednjo sejo, ko bodo pripravljene različne variante. 
Direktorja je tudi vprašal, kakšen je strošek čiščenja izcednih vod. 

 
G. Albin Kregar, direktor JP CeROD, je odgovoril: 
- Analiza Kostaka je bila narejena. Ponudba je bila pregledana skupaj s komunalnimi 

podjetji. Cena 120,00 EUR za 5 letno obdobje vsebuje odlaganje v višini 5 %. Ob 5 % 
odlaganju je cena pred leti na CeROD-u skočila na 294,00 EUR odloženih odpadkov po 
toni. Prav tako ima podjetje 800.000 EUR fiksnih stroškov, če preneha z delovanjem, kar 
je breme občin. Fiksne stroške predstavlja jamstvo ARSO za zaprtje odlagališča, 
monitoringi izcednih voda, monitoringi podzemnih voda, monitoringi emisij v zrak, 
deratizacije, dezinsekcije, odškodnine prebivalcem Leskovca in Brusnic ter obratovanje 
čistilne naprave.  Če se vse to razdeli na odloženih 5 % odpadkov pomeni, bi 1 tona 
odloženih odpadkov znašala 900 EUR, kar predstavlja breme občin.  

- Glede »Zero waste« je pojasnil, da gre za trend, ki je v Ameriki nastal leta 1986, resnica 
pa je daleč od zastavljenega koncepta, saj tudi z najsodobnejšimi tehnologijami ostane 
med 9 in 12 % odpadkov. Če se občina odloči za takšen koncept, je potrebno ostanek 
odpadov odpeljati na sežig v Avstrijo.  

- V letu 2017 se je obdelalo dobrih 30.000 m3 vode. Izcedne vode se vozi v Ljubljano 
zadnjih 14 dni, in sicer, 1 cisterna dnevno, cena pa je 11,87 EUR/m3 in transportni 
stroški. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je podpis pogodbe v četrtek, zato preložitev 
odločitve ni možna. V skladu s 50. členom Poslovnika je g. Štuklja pozvala, da predloži 
predlog, da se opravi poimensko glasovanje, ki ga mora podpisati ¼ svetnikov. Ker g. Štukelj 
predloga ni uspel predložiti, je županja zaključila razpravo in predlagane sklepe dala na 
glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 354-46/2008-164: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s predlogom rešitev prihodnjega kratkoročnega in  
dolgoročnega izvajanja GJS obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov ter s potrebnimi 
aktivnostmi za njihovo izvedbo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 354-46/2008-164 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-46/2008-165: 
Občinski svet Občine Semič potrjuje vključitev Občine Semič: 
- pri kratkoročnem in dolgoročnem sodelovanju na področju ravnanja z odpadki med 

regijskima centroma RCERO Ljubljana in RCERO Dolenjska ter  
- pri izgradnji objekta MBO na Leskovcu, s predvidenimi deleži sofinanciranja investicije 

objekta MBO, brez zunanje ureditve s strani posameznih občin (tabela pod točko 4 
gradiva). 
 

Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 13 ZA 
   1 PROTI 
Sklep št. 354-46/2008-165 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-46/2008-166: 
Občinski svet Občine Semič pooblašča županjo Občine Semič, Polono Kambič, za pristop k 
sklenitvi pogodb za realizacijo sklepa št. 354-46/2008-165. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 13 ZA 
   1 PROTI 
Sklep št. 354-46/2008-166 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA INFORMACIJE O POSLOVNEM POROČILU JP KOMUNALA ČRNOMELJ 
D.O.O. ZA LETO 2017 

 
G. Samo Kavčič, direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o., je predstavil gradivo. Največ 
pozornosti in dela je bilo namenjenega zmanjšanju vodnih izgub ter pogrebno pokopališki 
dejavnosti. Z letom 2017 so začeli delati mesečne finančne analize, kar se je izkazalo za 
dobro. 
 
RAZPRAVA: 
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G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora niso imeli večjih 
pripomb na delo podjetja.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da je Komunala poslovala dobro. Pomembno je tudi, da v 
poletnih mesecih, kljub dolgotrajni suši, ni bilo redukcije vode. 
 
Predlog sklepa št. 354-3/2017-21: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Letnim poročilo JP Komunala Črnomelj d.o.o. za 
leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 354-3/2017-21 je sprejet. 
 

Ad. 9) INFORMACIJA O GOSPODARSKO FINANČNEM NAČRTU JP KOMUNALA ČRNOMELJ 
D.O.O. ZA LETO 2018 

 
G. Samo Kavčič, direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o., je predstavil gradivo. Strategija v letu 
2018 bo podobna strategiji leta 2017. Tri glavne točke oz. področja delovanja so: znižanje 
vodnih izgub, širitev dejavnosti in vzpostavitev višjega nivoja komunikacije z uporabniki. 
Planski dokument je narejen ob predpostavki, da se cene storitev in omrežnin ne bodo 
spreminjale. Izjema je cena obdelave in odlaganja odpadkov. Glede na napoved naj bi se 
cene zmanjšale. Glavnina sredstev namenjenih investicijam, bo namenjena zamenjavi 
dotrajane opreme.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člane je zanimalo, kakšen je plan 
znižanja stroškov in posledično cen? 
 
G. Samo Kavčič je odgovoril, da bi nižanje cen pomenilo nič investicij, manj odprav vodnih 
defektov, po drugi strni pa so se od leta 2016 za 150 tisoč EUR povečale najemnine, ki jih 
komunala plačuje za poslovni najem infrastrukture občinama Semič in Črnomelj.   
 
G. Peter Štukelj je povedal, da na javni gospodarski službi ne bo znižanja cen, na 
komercialnem delu pa je še nekaj odprtih možnosti. Cilj podjetja je povečati prihodke, ki niso 
javni. Eden izmed predlogov za dosego tega cilja je oblikovanje tima vodovodarjev, ki bi 
storitve ponujali na trgu.  
 
G. Samo Kavčič je povedal, da se strinja, da podjetje čim več dela na trgu. Pojasnil je tudi, da 
se s povečanjem tržne dejavnosti znižuje delež splošno upravnih stroškov. Če podjetje 
preseže 20 % dela na trgu, občini podjetju ne bosta mogli oddajati in-house naročil.  
 
Predlog sklepa št. 354-27/2018-5: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Gospodarsko finančnim načrtom JP Komunala 
Črnomelj d.o.o. za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
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GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 354-27/2018-5 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM SPREMEMB IN DOPOLNITEV PRAVILNIKA O 
DODELJEVANJU SREDSTEV IZ OBČINSKEGA PRORAČUNA ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA 
MALEGA GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ 

 
Dr. Iva Konda je predstavila gradivo. Novo gradivo, ki so ga svetniki prejeli 29. 3. 2018 je 
usklajeno s spremembami, ki jih je predlagalo Ministrstvo za finance, ki je na predlog 
pravilnika podalo pozitivno mnenje.  
Predlagane spremembe:  
- 2. alineja 4. člena se na novo glasi »podjetje, ki po zakonu, ki ureja gospodarske družbe, 

spada med mikro, mala ali srednje veliko podjetje«, 
- v celoti se črta 4. alineja 4. člena, saj je nosilec dopolnilne dejavnosti na kmetiji vključen 

v opredelitev upravičencev v 3. alineji 4. člena, 
- v 2. odstavku 4. člena se črta besedna zveza »za majhna podjetja«, 
- 20. člen se na novo glasi: »Kupec se zavezuje, da bo pričel z gradnjo najkasneje v roku 

dveh let po sklenitvi kupoprodajne pogodbe in predložil uporabno dovoljenje v roku 4 
let po sklenitvi kupoprodajne pogodbe. Za primer, da kupec ne bo pričel z gradnjo in ne 
bo predložil uporabnega dovoljenja v roku, ki je določen v prvem odstavku tega člena, 
bodo sankcije določene z metodo prodaje zemljišča in s kupoprodajno pogodbo.«, 

- ostale spremembe se nanašajo na usklajevanje terminologije. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so v razpravi 
izpostavili, da je 4. letno obdobje za pridobitev uporabnega dovoljenja mogoče prekratko, 
kljub temu so predlagali sprejem pravilnika. 
 
Predlog sklepa št. 441-01/2015-13: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
dodeljevanju sredstev iz občinskega proračuna za pospeševanje razvoja malega 
gospodarstva v Občini Semič v predlagani vsebini (sprememba z dne 29. 3. 2018). 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-01/2015-13 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2017 

  
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila gradivo. V letu 2017 je bil ustvarjen 
presežek v višini 66.340,86 EUR. Stanje sredstev na računu 31.12.2017 je bilo 460.288,80 
EUR. Realizirana je bila  zadolžitev v višini dobrih 200.000 EUR. Gre za povratna sredstva po 
23. členu ZFO za investiciji izgradnja povezovalne cest do osnovne šole in izgradnja 3. faze 
komunalne infrastrukture v PSC Vrtača. Občina je bila celotno leto 2017 likvidna, vse 
obveznosti pa so bile poravnane tekoče. V leto 2018 ni bilo prenesenih zapadlih obveznosti. 
Vrednost vseh investicij v letu 2017 je bila slabih 1,3 mio EUR. 
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RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člane odbora je zanimalo za kaj je 
bil najet kredit. 
 
Ga. Mateja Kambič je pojasnila, da je šlo pri najemu kredita za povratna sredstva 23. člena 
ZFO za investiciji izgradnja povezovalne ceste do OŠ in izgradnja 3. faze komunalne 
infrastrukture v PSC Vrtača. Predstavila je tudi ugotovitve Nadzornega odbora, in sicer, da je 
zaključni račun narejen v skladu z navodili in je primeren za sprejem. 
 
Predlog sklepa št. 450-01/2017-23: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Zaključni račun proračuna Občine Semič za leto 2017. 
Zaključni račun se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 450-01/2017-23 je sprejet. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O PRERAZPOREDITVAH ZA OBLIKOVANJE 
VELJAVNEGA PRORAČUNA OBČINE SEMIČ ZA LETO 2018 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila gradivo. Prerazporeditev je potrebno 
izvesti zaradi večjih potreb po sredstvih za zimsko službo. 
 
RAZPRAVA: 
G. Rudi Kofalt je vprašal, koliko znaša 1 ura zimskega pluženja? 
 
G. Boštjan Ogulin je odgovoril, da znaša ura zimske službe 40,00 EUR/neto.  
 
G. Petra Štuklja je zanimalo, katere investicije bodo izpadle iz investicijskega vzdrževanja 
cestne infrastrukture.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo potrebno postaviti prioritete pri 
investicijskem vzdrževanju cest in počakati rebalans.  
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-39: 
Občinski svet Občine Semič sprejme predlog Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje 
veljavnega proračuna Občine Semič za leto 2018 v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-39 je sprejet. 
 

Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2018 
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Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. Sprejem Letnega programa športa predstavlja 
podlago za objavo javnega razpisa za leto 2018. Novosti v letošnjem programu sta programa 
Športno rekreativne dejavnosti odraslih ter Šport starejših.  
 
RAZPRAVA:  
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so predlagali sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 671-01/2018-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Letni program športa Občine Semič za leto 2018 v 
predlagani vsebini. Letni program športa se objavi na spletni strani Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 671-01/2018-2 je sprejet. 
  

Ad. 14) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA KULTURE V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2018 

 
Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. Program se ne razlikuje od programa v preteklem 
letu, so pa letos v razpis vključeni tudi Krakarjevi dnevi, ki jih je občina do sedaj financirala 
direktno, po priporočilih revizije, pa je potrebno tudi Krakarjeve dneve vključiti v razpis.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so predlagali sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 610-01/2018-2: 
V letu 2018 se iz proračuna Občine Semič iz postavke ljubiteljska kultura sofinancira: 

- redno dejavnost registriranih kulturnih društev v višini 2.500,00 EUR, 
- delovanje pevskih zborov, godbenih, gledaliških, folklornih, recitacijskih in slikarskih 

skupin v višini 13.000,00 EUR, 
- izvedbo prireditev občinskega pomena v višini 3.700,00 EUR in 
- nakup opreme v višini 1.500,00 EUR. 

 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 671-01/2018-2 je sprejet. 
 

Ad. 15) POROČILO O DODELJENIH POMOČEH ZA OHRANJANJE IN RAZVOJ KMETIJSTVA IN 
PODEŽELJA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2017 

 
Dr. Iva Konda je predstavila gradivo.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 441-01/2017-122: 
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Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
pomočeh za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini Semič v letu 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-01/2017-122 je sprejet. 
 

Ad. 16) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA MALEGA 
GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2017 

 
Dr. Iva Konda je predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 441-01/2017-122: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-01/2017-122 je sprejet. 
 

Ad. 17) POROČILO O RAZDELITVI SREDSTEV ZA KULTURNE, ŠPORTNE, HUMANITARNE IN 
PROGRAME V TURIZMU TER PROGRAME DRUGIH DRUŠTEV ZA LETO 2017 

 
1. Javni razpis za sofinanciranje programov ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Semič 
v letu 2017 - poročilo 
 
Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 610-01/2017-40: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za sofinanciranje programov ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Semič v letu 
2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 610-01/2017-40 je sprejet. 
 
2. Javni razpis za sofinanciranje letnega programa športa v Občini Semič v letu 2017 
 
Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
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Predlog sklepa št. 671-01/2017-58: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za sofinanciranje letnega programa športa v Občini Semič v letu 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 671-01/2017-58 je sprejet. 
 
3. Javni razpis za sofinanciranje socialnovarstvenih programov in programov ostalih 
društev v Občini Semič v letu 2017 
 
Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-03/2017-112: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za sofinanciranje socialnovarstvenih programov in programov ostalih društev v 
Občini Semič v letu 2017.  
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-03/2017-112 je sprejet. 
 
4. Javni razpis za sofinanciranje letnega programa društev na področju turizma v Občini 
Semič v letu 2017 
 
Ga. Renata Bukovec je predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 322-01/2017-27: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za sofinanciranje letnega programa društev na področju turizma v Občini Semič v 
letu 2017.  
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 322-01/2017-27 je sprejet. 
 

Ad. 18) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Imenovanje člana Nadzornega sveta JP Komunala Črnomelj d.o.o. za mandatno obdobje 
2018 - 2022 
 
G. Rudi Kofalt – predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje, je 
predstavil gradivo. Stranke in liste zastopane o občinskem svetu so bile 21. 2. 2018 pozvane, 
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da do vključno 9. 3. 2018 podajo predloge za imenovanje člana nadzornega sveta JP 
Komunala Črnomelj d.o.o. V roku so prispeli tri predlogi, in sicer: DeSUS, OO Semič je 
predlagal kandidata Antona Horvata, SLS, OO Semič je predlagal kandidata Vilija Malnariča in 
SMC, LO SMC Bela krajina je predlagal kandidata Rudija Kofalta.  
Komisija se je sestala 14. 3. 2018. Rudi Kofalt je ustno podal odstopno izjavo od kandidature. 
Komisija je nato soglasno oblikovala sklep, da se za člana Nadzornega sveta JP Komunala 
Črnomelj d.o.o. imenuje Vilija Malnariča.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 014-02/2018-6: 
Za člana Nadzornega sveta Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj v mandatnem 
obdobju 2018 – 2022 se kot predstavnik Občine Semič imenuje Vili Malnarič, Vavpča 
vas 42, Semič.  
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 014-02/2018-6 je sprejet. 
 

Ad. 19) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Član odbora je opozoril na neustrezne 
dimenzije travnatega igrišča za vrtcem. Igrišče dimenzijsko ne ustreza ne velikemu ne 
malemu nogometu, goli so preveliki za igro malega nogometa.  
Vprašal je tudi, kako je z ureditvijo ceste do Jugorja? Semiški del ceste je vredu, Metliški del 
pa je zelo slab. Na Občino Metlika bi bilo potrebno poslati vljudnostno pismo glede ureditve 
ceste, ki se nahaja na njihovem ozemlju. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da so goli na igrišču standardni za dimenzijo igrišča, naročila pa 
jih je občina. Glede sanacije ceste do Jugorja je županja pojasnila, da bo prošnja za sanacijo 
naslovljena na Direkcijo RS za infrastrukturo. 
 
Ga. Dina Plut je ponovno opozorila na nujno sanacijo ceste na Metliški cesti 5 in predlagala, 
da se pri Sv. Duhu ponovno postavi svečomat. 
 
Ga. Melita Kmet Ličen je predstavila zahtevo stanovalcev ulice Pod Vrhom, ki zahtevajo 
preplastitev njihove ulice. Vprašala je tudi, v kateri fazi je dokumentacija za ureditev kuhinje 
v šoli in v vrtcu.  
 
G. Boštjan Ogulin je odgovoril, da je projektna dokumentacija za kuhinjo vrtca izdelana in 
pripravljena za investicijo. Za šolsko kuhinjo je izdelan projekt gradbenih del (PGD), ker pa je 
potrebno pridobiti tudi gradbeno dovoljenje, je potrebno pripraviti še projekt za izvedbo 
(PZI).  
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je ponovno opozorila na nevarno svetilko javne razsvetljave v 
Srednji vasi in vprašala, ali je res, da semiškega teka več ne bo.  
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Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da Društvo semiški brkačev Občine ni obvestilo, 
da ne bodo imeli teka.  
 
G. Rudi Kofalt je predstavil zahtevo Vaške skupnosti Krvavčji Vrh, ki zahteva sanacijo ceste 
Krvavčji Vrh – Lokvica. Opozoril je tudi na problematiko zimskega pluženja na Štrekljevcu, ko 
lastnik zemljišča ni dovolil pluženja občinske poti do objekta Golobič Ivana. 
 

Ad. 20) RAZNO 

 
Ni bilo razprave. 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 19.45. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


